
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 22. april 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 371

Hvilke indsatser vil regeringen gøre for, at virksomheder ikke kommer til at betale mere i

elafgift, end de er forpligtede til, idet flere virksomheder tilsyneladende ikke er klar over,

at de i forbindelse med momsafregningen kan få refunderet en væsentlig del af den betal-

te elafgift på 89,2 øre pr. kilowatt-time?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marie Bjerre (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Marie.Bjerre@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bjørn Brandenborg
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